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Št.: 900-1/2023/4 
Datum: 27. 3. 2023 
 

ZAPISNIK 5. SEJE SVETA STARŠEV 
 
 
V ponedeljek, 27. 3. 2023 ob 16.30 uri je potekala 5. seja Sveta staršev. 
 
Seje so se udeležili: Saša Petejan – predsednica, Monika Kolobarič, Metka Tonc, Anja Kovšca 
Kosovel (zoom), Borut Zidarič, Mateja Golob (zoom), Barbara Vetrih Bolčina, Kebir Durmiši 
(zoom), Magda Lozar(zoom), Katja Rustja, Vida Makuc Peternel.  
 
Ostali prisotni: ravnatelj Alojzij Adamič in pomočnice ravnatelja: Marjeta Bratož, Mateja Kete 
Černe in Petra Rijavec. 
 
Odsotni predstavniki Sveta staršev: Vesna Kerševan, Katarina Berce – opr., Mateja Ceket Odar 
– opr., Tanja Frankovič – opr., Erika Soban – opr., Alenka Gerk Ljubič – opr., Robert Šajn – opr., 
Mojca Kete Curk – opr., Miro Teinović – opr., Ljubo Prhne, Vlasta S. Martinuč, Irena Knez 
Bračko, Polona Salober, Adrijana Kvasić, Alenka Mrevlje, Franc Slokar. 
 
 
Predlagani dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje. 

3. Razrešitev predstavnikov staršev v Svetu zavoda, ki so podali odstopno izjavo in izvolitev 

novih predstavnikov staršev v Svetu zavoda. 

4. Potrditev cene delovnih zvezkov za Prilagojeni program z nižjim izobrazbenim 

standardom. 

5. Razno.  

 

Točka 1 
 
Predsednica prešteje prisotne predstavnike staršev in ugotovi, da niso sklepčni. Po poslovniku 
je potrebno počakati 0,5 ure, nato lahko prisotni potrjujejo, glasujejo ne glede na število 
prisotnih. Vpraša prisotne, če se s predlogom strinjajo? Prisotni se strinjajo.  
 
Točka 2 
 
Predsednica Saša Petejan začne s pregledom zapisnika 4. seje in vpraša navzoče, če ima kdo 
pripombe. Barbara Vetrih Bolčina predlaga dopolnitev 4. točke, ki govori o nošenju priponk z 
imenom in priimkom zaposlenega. Pove, da bi staršem pomenilo veliko, če bi prišlo do 
realizacije nošenja priponk. 4. točka se dopolni z besedilom: »Ko se starši v šoli oglasijo 
osebno, naj se novi zaposleni osebno predstavijo. Pomočnica ravnatelja pove, da se etikete 
uporabljajo že 2 leti, je pa težko nadzorovati zaposlene. Predsednica Sveta staršev vpraša, če 
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obstaja kakšen protokol v zvezi s tem, če ne, naj se vztraja, da bi zaposleni nosili priponke z 
imenom in priimkom. Če se v skupini zamenja oseba, naj se to zapiše v otrokov Moj dnevnik.  
 
 
Točka 3 
 
Skupaj z vabilom na sestanek Sveta staršev, so člani prejeli tudi 3 odstopne izjave staršev, ki 
so bili predstavniki staršev v Sveta zavoda CIRIUS Vipava. Vsak od članov sveta zavoda je v svoji 
odstopni izjavi navedel vzrok odstopa. Član Janez Praček je svoj odstop utemeljil nekoliko širše. 
Zaradi odstopnih izjav so bili na sejo Sveta staršev vabljeni vsi člani v odstopu.  
 
Predsednica Sveta staršev jih povabi, da se vključijo v razpravo, prav tako povabi tudi ostale 
prisotne člane, da povedo svoje mnenje. 
 
Pred razpravo predsednica Sveta staršev pove, da je v Ustanovitvenem aktu CIRIUS Vipava in 
Poslovniku Sveta zavoda našla nekaj nejasnosti, prav tako ni nikjer našla jasnih navodil, kako 
postopati v primeru imenovanja novih članov v Svetu zavoda, potem ko so aktualni 
nepreklicno odstopili. Oba dokumenta ja zato poslala v pregled na Inšpektorat RS za šolstvo. 
Do sestanka je prejela samo obvestilo, da je inšpektorat prejel zadevo. Inšpektorat je prošnjo 
odstopil Ministrstvu za vzgojo in izobraževanje, Sektorju za izobraževanje otrok s 
posebnimi potrebami. 
 
Ravnatelj Alojzij Adamič pove, da je ustanovitveni akt pregledan s strani pravne službe in da v 
29. členu piše, kakšen je postopek imenovanja novih članov.  
 
Iz dokumentov je predsednica Saša Petejan razbrala, da je odstop članov organa ustanove 
nepreklicen. Člane ni mogoče zadržati v funkciji, če si sami ne premislijo.  
 
Članica Anja Kovšca Kosovel pove, da so podatki v treh različnih dokumentih (Ustanovitveni 
akt, Poslovnik Sveta zavoda in Poslovnik Sveta staršev) različno navedeni. Prav je, da bi se 
uskladili. 
 
Iz Poslovnika pa je razvidno, da mandat članom v odstopu preneha šele, ko se določi nove 
člane. Je pa to prostovoljna funkcija.  
 
Člani v odstopu utemeljijo svoj odstop pred člani Sveta staršev: 

● Anja Kovšca Kosovel pove, da kot član sveta zavoda ne želi več nadzirati in se 
opredeljevati, odločati glede poslovnih odločitev vodstva. Ne želi biti del upravljanja, 
če ne uspe udejanjati volje staršev. Pa tudi skrb za otroka ji vzame vedno več časa, ker 
se zdravstveno stanje slabša.  

● Član Janez Praček pove, da je v času njegovega članstva bilo veliko predlogov staršev 
preglasovanih, zato svoje delovanje v Svetu zavoda ocenjuje kot neuspešno.  

● Barbara Vetrih Bolčina pove, da odstopa zaradi bolezni, ponovi, da komunikacija ni bila 
uspešna, vse skupaj pa ji je predstavljajo veliko breme. Ostaja še naprej v dveh organih: 
za prehrano in v Svetu staršev.  
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Predsednica se vsem zahvali za dobro delo in ugotovi, da s strani ostalih članov ni pripomb, 
zato predlaga nadaljevanje z drugimi temami. 
 
 
Minilo je 0,5 ure, zato lahko prisotni člani (11 članov), glasujejo po vrstnem redu. 
 
1. Potrditev dnevnega reda: 11 ZA; 0 VZDRŽANIH; 0 PROTI 
2. Dopolnjen zapisnik 4. seje, v 4. točki: 11 ZA; 0 VZDRŽANIH; 0 PROTI 
3. Za 2. točko predlaga ugotovitvene sklepe: 
- Da so vsi trije člani predstavnikov Sveta staršev v Svetu zavoda podali nepreklicen odstop. 
- Da Svet staršev čaka odgovor ministrstva za izobraževanje in vzgojo, kako postopati glede 
ustanovitvenega akta in glede Poslovnika v primeru odstopa članov sveta zavoda in 
imenovanja novih. 
- Da se lahko takoj potrdi nove člane za Svet zavoda, ko bodo znani in potrjeni kandidati. 
- Da predlogov za nove člane med prisotnimi starši na seji Sveta staršev ni. 
 
Ker kandidatov za imenovanje novih članov, predstavnikov staršev, v Svetu zavoda ni, Barbara 
Vetrih Bolčina predlaga, da se povpraševanje za članstvo posreduje vsem staršem. Svet zavoda 
deluje že 2 leti, v tem sestavu so izvoljeni člani do 2025. Predstavnik v Svetu zavoda je lahko 
vsak, ki ima v CIRIUS Vipava vključenega otroka. Člani Sveta staršev predlagajo, da vodstvo 
ustanove pošlje staršem povpraševanje. Pomočnica ravnatelja Mateja Kete Černe predlaga, 
da se pripravi dopis (pripravi Svet staršev), ki se ga bo nato poslalo vsem staršem. Lahko se 
tudi skliče roditeljski sestanek (datum: 20.4.2023) in se tam povpraša, če je kdo pripravljen 
sodelovati kot član Sveta zavoda CIRIUS Vipava. 
 
Sklep številka 1: Svet zavoda pripravi dopis za starše, vodstvo ustanove dopis pošlje vsem 
staršem, po spletu. Če ne bo odziva s strani staršev, se skliče roditeljski sestanek. 
Glasovanje: 11 ZA; 0 VZDRŽANIH; 0 PROTI 
 
Nadaljuje se razprava v smeri članstva v Svetu zavoda. Katja Rustja pove, da je bilo pred leti to 
članstvo kar določeno brez vprašanja, ker nikoli ni bilo prostovoljnih kandidatov. Anja Kovšca 
Kosovel pove, da je potrebno pred imenovanjem pridobiti tudi izjavo o strinjanju kandidata 
glede imenovanja v Svet zavoda.  
 
 
Točka 4 
 
Potrditev cen za delovne zvezke v Posebnem programu z nižjim izobrazbenim standardom. 
Pomočnica ravnatelja Mateja Kete Černe pove, da so cene iste kot v preteklem letu. Da ni 
veliko izbire glede delovnih zvezkov za ta program, je skoraj edina. Predsednica Saša Petejan 
vpraša, ali je to redni postopek. Mateja Kete Černe pove, da je potrditev potrebna, da se lahko 
delovne zvezke naroči. Pove še, da delovne zvezke starši kupijo, knjige se izposodi iz šolskega 
sklada. 
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Glasovanje za delovne zvezke: 11 ZA; 0 VZDRŽANIH; 0 PROTI 
 
Točka 5 
 
Pod točko razno se doda še »in Delovna skupina za sprejemanje internih aktov. 
Odbor delovna skupina (lahko je eden, dva ali več predstavnikov staršev). Interne akte je 
potrebno usklajevati tudi s strani staršev. Saša Petejan vpraša, če se lahko člane za delovno 
skupino določi takoj? Lahko, če pa kandidatov ni, se lahko te določi naknadno. 
 
Ugotovitveni sklep; vodstvo zavoda je seznanilo člane Sveta staršev, da po Zakonu o osnovni 
šoli starši oblikujejo delovno skupino pri oblikovanju internih aktov. V kolikor se delovna 
skupina ne oblikuje, ravnatelj posreduje Svetu staršev predloge v pregled in potrditev. 
 
Nadaljuje se razprava in pogovor glede nastale situacije v ustanovi CIRIUS Vipava v zvezi z 
varstvom med vikendi, med tednom in v času počitnic. Če ima vodstvo ustanove kakšen 
podatek, naj ga deli s starši. Stališče staršev je, da otroci izgubljajo pravice, ki so jih imeli. Čuti 
se pomanjkanje komunikacije med starši in vodstvom ustanove. Predsednica Saša Petejan 
pove, da gredo vse informacije o stiskah naprej, da pa odgovorov o rešitvah stisk za sedaj še 
ni. Na državni ravni zaenkrat tega ni mogoče urediti sistemsko.  
 
Mogoče starši želijo nekaj, kar po zakonu ni izvedljivo. Strinjajo pa se, da je model, ki je obstaja 
v CIRIUS Vipava potreben in bi morali pri reševanju tesno sodelovati vsi.  Sicer tvegamo, da 
pravic ne bo več.  
 
3.10.2023 so problem predstavili v državnem zboru (Barbara Vetrih Bolčina). Pred kratkim je 
prejela sporočilo, dopis od predsednice državnega zbora Urške Klakočar Zupančič o 
nadaljevanju. Saša Petejan pove, da imajo starši zaradi varstva, ki se ne izvaja, kot je bilo 
predvideno, problem sedaj, v šolskem letu 2022/23. Kako rešiti nastalo situacijo? Predlagane 
tržne cene so prevelike, da bi si jih starši lahko privoščili, varstvo pa potrebujejo nujno. Po 
koledarju odprtosti, ki je bil objavljen v LDN za šolsko leto 2022/23, se datumi spreminjajo, 
nekateri vikendi, ki so bili predvideni, da bodo odprti, se sedaj zapirajo.  
 
Sklep številka 2: Člani Sveta staršev predlagajo, da bi bil zavod odprt, kot je bilo predvideno, 
do konca avgusta 2023, ker so si nekateri že rezervirali poletne počitnice, ob upoštevanju 
najave odprtosti zavoda. 
 
Glasovanje: 11 ZA; 0 VZDRŽANIH; 0 PROTI 
 
Člani Sveta staršev ugotavljajo, da je sodelovanje vseh deležnikov pri reševanju počitniškega 
in vikend varstva zelo pomembno. Skupno bodo oblikovali dokument, ki bo vseboval vse 
podatke in stiske staršev. Dopis bo nato posredovan v Državni zbor in kabinet predsednika  
vlade.  
 
Seja sveta staršev se je zaključila ob 18.15 uri. 
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Zapisala: 
Tatjana Pregeljc, tajnik VIZ VI 

Saša Petejan,  
podpredsednica Sveta staršev 

 


